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     Na začiatok by som sa chcel poďakovať všetkým organizátorom 
a profesorom, ktorí pomohli zorganizovať tento príjemný poznávací výlet do 
Tatier. 
     Dovolím si hovoriť nielen za seba, ale aj za všetkých študentov, ktorí sa na 
tejto akcii zúčastnili. V prvom rade by som chcel napísať,  že táto skvelá akcia 
nepochybne splnila svoj účel. Mnohí sme sa zažili skvelé zážitky, hlbšie 
spoznali geologické krásy Slovenska a určite sme sa aj toho veľa nového naučili. 
Jednotlivé zastávky, výlety a exkurzie boli nielen zaujímavé, ale čo sa 
prechádzok týka, aj krásne. 
     Ubytovanie a celkový dojem z penziónu, kde sme boli ubytovaní, bol, 
myslím si, príjemný. Páčila sa mi taktiež príjemná atmosféra medzi študentmi 
a zaujímavá bola aj prednáška o divej zveri. Mne osobne sa páčil najviac asi 
výlet na vodopád Skok pri Štrbe. 
     Cesta autobusom bola príjemná a našťastie sme cestou mali veľa zastávok, 
kde sme sa mohli prípadne trochu občerstviť. Keďže mal tento výlet veľký 
úspech, rád by som niečo podobné uvítal aj nabudúce. 
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